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Primer : Que per la impremta del B u t l l e t ì  del 
Sindicat de Metges de Catalunya, es facin tota 
mena d’impresos pels metges i associacions amb 
ells relacionades, fent una activa campanya per a 
que es conegui i s’utilitzi aquest servei, a base de 
deixar un marge d'un tant per cent variable per 
cada treball, amb un minim del io  per cent per 
la Caixa de Beneficència i sense cap despesa ni 
rise pel Sindicat. S ’encarrega aquest servei a la 
Comissiô de la Caixa de Beneficència, la quai ha 
désignât al Dr. Ferran Roseli Jané per tenir-ne 
cura personalment.

Segon : Que mentre i tant la Caixa de Benefi
cència no hagi pogut organitzar degudament els 
seus ingressos, es faci una subscripció voluntària 
entre les primeres figures mèdiques que exercei- 
xen a Catalunya, perquè acceptin el prorrateig en
tre ells del dèficit mensual que té aquesta Caixa.

Tercer: Suspendre, de moment, el projecte de 
trasllat de domicili social, del què s’ha tractat en 
diverses ocasions, mentre no siguin més concre- 
tats i segurs els ingressos que per aquest mitjà 
podrien obtenir-se.

Finalment, i a proposta també de la Comissiô 
de la Caixa de Beneficència, s’acorda que es pu- 
bliqui en el B u t l l e t ì , a més de la relaciô dels ca- 
sos que es soeorren, un resum dels antecedents de 
cada cas, amb la major discredo pels interessats, 
però de forma que dongui idea de la necessitat de 
la subvenciô que se’ls atorga.

Passa a tractar-se de la Cooperativa de Con- 
sum.

La presidèneia dona compte que, en parlar amb 
el Dr. Zavala, Secretari d’aquesta Secciô, respec
te del lliurament de 5.000 pessetes que tenen solli
citât i en virtut de l’acord de la darrera sessiô, 
el dit company es reserva de consultar amb el Pré
sident de la Cooperativa, oferint tornar la con
testa en la sessió per la quai ha estât convocai.

Assisteix, doncs, el Dr. Zavala i informa al 
Consdl dels motius pels quais ha estât demanat 
el lliurament, i creu que, de moment, podria ès
ser concedit com un préstec reintegrable, tot i que 
preferirien que fos un donatiu del Sindicat per 
ajudar al bon éxit d’aquesta nova fillola.

Després d’examinar detingudament el cas i vis
ta l’indole especial de la Cooperativa, que ha de 
viure dels seus propis recursos, tenint en compte 
la seva reglamentaciô i l’esperit que es manifestà

en l’Assemblea on fou aprovada, s’acorda que el 
Sindicat lliuri a la Cooperativa la quantitat de 
5.000 pessetes en qualitat de préstec, sense inte
rés, préstec que haurà d’ésser réintégrât amb ti- 
tols de soci cooperador, els quais titols, una volta 
en vigèneia, devengaran l’interès que els corres- 
pon i podran ésser transferits pel Sindicat per re- 
emborsar les 5.000 pessetes lliurades per auxiliar 
la constituciô.

Es llegeix una comunicado del Dr. Josep Figa 
i Oliu, représentant del Conseil en la Comissiô 
que ha d’estudiar l’assegurança de vellesa, on re
nuncia al càrrec de Président de la dita Comissiô, 
que, com a représentant del Conseil, li corres'- 
pon, fonamentant-ho en motius de la seva resi- 
dèneia fora de Barcelona, que creu que no li per- 
metra dirigir els treballs amb prou activitat i per 
considerar-se poc apte per portar-ne la direcció. 
S ’acorda no acceptai- la seva renúncia, entenent 
que li és possible dirigir eficaçment els treballs, 
per la qual cosa es posa el servei d’oficines a la 
seva disposició, i, per altra part, per haver de- 

mostrat precisament una serena orientació i co- 
neixements suficients per assumir la direcció dels 
treballs que ha de fer la Comissió.

S ’acorda que per donar possessió a la repetida 
Comissió de l’assegurança de Vellesa, es convo- 
quin els companys que la formen pel vinent di- 
jous, dia 27 dels corrents, a dos quarts de 10 de 
la vetlla.

El Dr. Riera demana que, en procedir a la con- 
fecció de la Guia Médica de 1928, es publiquin 
dintre els metges per especialitats, no sois els de 
Barcelona, sinó tots els de Catalunya que es dedi- 
quin a una especialitat ben definida. La presidèn
eia, amb aquesta avinentesa, fa constar que han 
sorgit algunes dificultáis per la publicació de la 
Guia, i el Conseil, vistes les dificultáis exposades, 
acorda que no es publiqui la Guia Médica de 1928, 
per la qual cosa no pot ser complimentât el prec 
del Dr. Riera.

El Dr. Martí planteja la qüestió de si sería con- 
venient celebrar les sessions a la tarda per facili- 
tats dels metges forans i donada la seva llarga 
duració. Després de breus consideracions, s’aj or
na aquest assumpte per parlar-ne en una altra 
sessió.

I s’aixeca la sessió a les 2’30 del dia següent 
al de començada.


